
 
 

Datum: 28 februari 2021 

 

Aan:    Het college van Burgermeester en Wethouders van de gemeente Vught 

Betreft:  Schriftelijke vragen beleid Charlotte van Beuningen woonstichting bomenkap 

 

Geacht College, 

 

In gesprek met een medewerker van Charlotte van Beuningen woonstichting op vrijdag 25 februari 

kwam naar voren dat het bij de woonstichting standaard beleid is om in geval van mutaties de 

eventuele bomen in tuin van de vrij gekomen woning te kappen. Naar eigen zeggen omdat ‘bomen 

altijd gedoe geven’ en dat de woonstichting ‘de nieuwe bewoners niet op wil zadelen met een boom 

in de tuin’.  

Onze fractie heeft naar aanleiding van dit beleid van de Charlotte van Beuningen woonstichting de 

volgende vragen aan het college: 

 

1. Is het college op de hoogte van het standaard beleid van de woonstichting over het kappen 

van bomen bij mutaties? 

2. Is het college het met de fractie van PvdA-GroenLinks eens dat in het kader van 

biodiversiteit, klimaatadaptatie en de positieve effecten die bomen op de omgeving hebben, 

het beleid van Charlotte van Beuningen woonstichting zeer onwenselijk is? 

3. Is het college bereid met Charlotte van Beuningen woonstichting in gesprek te gaan over hoe 

zij dit beleid kunnen aanpassen waarbij het behoud van bomen voorop gaat staat. 

4. Is het college daarnaast bereid het gesprek aan te gaan over hoe de woonstichting hun 

bewoners kan stimuleren om hun tuinen klimaatadaptief te maken? En hierbij mee te nemen 

dat bomen daar een grote bijdrage aan kunnen leveren? 

5. Kan het college de uitkomsten van het gesprek met de woonstichting communiceren aan de 

raad door middel van een raadsinformatiebrief? 

 

In afwachting van uw antwoord, 

 

Namens de fractie van PvdA-GroenLinks, 

 

Karin Sprik 

 

 


